

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, and the Secretary General of the International Civil Aviation Organization (ICAO), Dr. Assad Kofaite, today signed an exchange of notes formalizing the terms of an agreement under which the Canadian Government will make an annual grant of 1.1 million to the Organization to assist in meeting costs of new headquarters premises in Montreal. The ICAO is expected to conclude an agreement at an early date with International Aviation Square Incorporated of Montreal for leased accommodation in a development to be constructed on Sherbrooke Street in Montreal.

The ICAO has made its headquarters in Montreal since it was established in 1947 as the United Nations specialized agency in the field of international civil aviation.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp et le Secrétaire général de l'Organisation de l'Aviation civile internationale (OACI), M. Assad Kofaite, ont signé aujourd'hui un échange de notes qui rend effectives les clauses d'un accord aux termes duquel le gouvernement canadien accordera une subvention annuelle de 1.1 million de dollars à l'Organisation, afin de l'aider à faire face aux frais du nouveau siège de son administration centrale à Montréal. L'OACI prévoit de conclure prochainement avec la compagnie International Aviation Square Incorporated de Montréal un accord ayant pour objet la location de locaux dans un immeuble qui doit être construit rue Sherbrooke à Montréal.

L'OACI, qui est un organisme spécialisé des Nations Unies dans le domaine de l'aviation civile internationale, a fixé son siège à Montréal dès 1947, année où elle a été créée.